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Kommentar til innkalling  
Sekretariatet bør tilstrebe å sende ut den formelle innkallingen ca to uker før nemndsmøter.  
 

 
Sak 05/14 Vurdering av eventuell kvotejakt på gaupe i region 4 for 2015 - 
anbefaling til Miljødirektoratet 
 
 
Sekretariatets anbefaling til vedtak: 
 
Rovviltnemnda har ikke myndighet til å tildele kvote for kvotejakt på gaupe i 2015 
Rovviltnemnda vil anbefale at Miljødirektoratet fatter følgende beslutning vedrørende 
kvotejakt i region 4, vinteren 2015: 
 

1. Å fatte vedtak om en totalkvote på to gauper i 2015, hvorav maksimalt ett eldre hunndyr. 
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2. Å bestemme følgende jaktområdeavgrensning og fordeling av kvoten: 

a. Jaktområde 1 - forvaltningsområde med husdyr på utmarksbeite) 

(Den del av Akershus som omfatter hele kommunene Hurdal, Eidsvoll, Nannestad, 

Gjerdrum samt den delen av Nittedal som ligger øst for Nitelva og den del av Asker 

og Bærum kommuner som ligger vest for E16 og Nord for E18). 

Ett dyr. 

b. Jaktområde 2 – forvaltningsområde for ynglende ulv 

(De deler av Akershus som ikke inngår i jaktområde 1, hele fylkene Oslo og Østfold). 

Ett dyr 

c. Fra og med 1.mars slås jaktområde 1 og 2 sammen til et felles jaktområde dersom 

det er flere dyr igjen på kvoten i ett eller begge jaktområdene.  

d. Hunndyrkvoten gjelder begge jaktområdene samlet. Felles en hunn i ett jaktområde, 

stanses dermed jakten i hele regionen. 

3. Det skal ikke jaktes på familiegrupper (dersom to eller flere dyr går samlet) 

 
Siden vedtaket ikke er et forvaltningsvedtak, men en uttalelse til Miljødirektoratet, er det 
ikke klagerett. Det vil imidlertid være klagerett på direktoratets vedtak. 
 
Behandling i møtet: 
Sekretariatets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

 

Vedtak: 
Rovviltnemnda har ikke myndighet til å tildele kvote for kvotejakt på gaupe i 2015 
Rovviltnemnda vil anbefale at Miljødirektoratet fatter følgende beslutning vedrørende kvotejakt i 
region 4, vinteren 2015: 
 

1. Å fatte vedtak om en totalkvote på to gauper i 2015, hvorav maksimalt ett eldre hunndyr. 

2. Å bestemme følgende jaktområdeavgrensning og fordeling av kvoten: 

a. Jaktområde 1 - forvaltningsområde med husdyr på utmarksbeite) 

(Den del av Akershus som omfatter hele kommunene Hurdal, Eidsvoll, Nannestad, Gjerdrum 

samt den delen av Nittedal som ligger øst for Nitelva og den del av Asker og Bærum 

kommuner som ligger vest for E16 og Nord for E18). 

Ett dyr. 

b. Jaktområde 2 – forvaltningsområde for ynglende ulv 

(De deler av Akershus som ikke inngår i jaktområde 1, hele fylkene Oslo og Østfold). 

Ett dyr 

c. Fra og med 1.mars slås jaktområde 1 og 2 sammen til et felles jaktområde dersom det er 

flere dyr igjen på kvoten i ett eller begge jaktområdene.  

d. Hunndyrkvoten gjelder begge jaktområdene samlet. Felles en hunn i ett jaktområde, stanses 

dermed jakten i hele regionen. 

3. Det skal ikke jaktes på familiegrupper (dersom to eller flere dyr går samlet) 

Siden vedtaket ikke er et forvaltningsvedtak, men en uttalelse til Miljødirektoratet, er det ikke 
klagerett. Det vil imidlertid være klagerett på direktoratets vedtak. 
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Revidering av bestandsmål og område for ynglende ulv (ulvesone) 
 
Bakgrunn 
Regjeringen skal legge frem en sak for Stortinget om bestandsmål for ulv og ulvesonen i 
2015. I den forbindelse er det utarbeidet et faggrunnlag som skal ligge til grunn for 
regjeringens behandling. Frem til 15. desember kan alle sende skriftlige innspill til Klima- og 
miljødepartementet. Disse vil regjeringen ta med seg i sitt arbeid med saken. 
 
Behandling i møtet: 
Sekretariatet la frem faggrunnlaget i møtet og kommenterte enkeltpunkter. Det ble videre 
en diskusjon i møtet om hva nemnda mener om både ulvesone og bestandsmålsetting. 
 
Rovviltnemndas innspill til Klima – og Miljødepartementets arbeid: 
 

- Rovviltnemnda i region 4. mener at opprettelsen av forvaltningsområdet for 

ynglende ulv har skapt en unødvendig høy konflikt mellom de områdene hvor 

forekomst av ulv skal aksepteres med 3 helnorske familiegrupper, og de øvrige 

områdene hvor det er en meget lav terskel for å ta ut dyr. Primært bør ulv forvaltes 

som øvrige store rovdyr.  

- Som et alternativ til å fjerne ulvesonen som sådan, kan man som et alternativ gjøre 

om ulvesonen til et «område hvor det på grunn av forekomst av rovdyr ikke 

stimuleres til eller gis støtte til landbruksdrift som har frittgående husdyr på beite». 

- I fall punktet over, bør det gis tilstrekkelig støtte til rovviltsikre gjerder. 

- Skal man ha en god sonering (rovvilt/beitedyr) innenfor ulveforvaltning, er det viktig 

å benytte fysiske grenser og ikke kommunegrenser.  Eksempel kan være Glomma, E 6 

osv.  

- Rovviltnemnda vil presisere at å være i mot «ulvesonen» som sådan ikke betyr at 

nemnda ikke mener at det er naturlig at region 4. og 5. fortsetter å dele på ansvaret 

for å nå bestandsmålet. 

- Forvaltningen bør ha en god og åpen dialog mot Sverige i forbindelse med 

ulveforvaltning 

- Man bør gjøre en ny faglig vurdering rundt bestandsmålene for ulv, før man vedtar 

endrete mål. 

 


